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GINKGO BILOBA EXTRACT
银杏叶提取物

产品简介 / PRODUCT INTRODUCTION 

Ginkgo biloba, known as one of the oldest trees in the world, is called the living fossil in the plantage. In the 
history of China, Ginkgo has been applied to traditional Chinese medicine for a long period in curing the 
cardiovascular diseases and improving the memory. It is also widely researched and developed in Europe, 
America and other area around the world. By far, dietary supplement involving Ginkgo is still respected by 
people, and is usually used in the medicinal prescription.
Ginkgo biloba extract adopts ginkgo leaf as the fundamental, and made it into dry powder through a series of 
physical separation and extraction process. The main content includes quercetin, kaempferol and ginkgetin 
represented by isorhamnetin, as well as the bilobalide. GBE is one of the most successful botanical drugs 
developed through modern technology.         

银杏（Ginkgo biloba L.）作为已存在的最古老树种之一，在植物界被称为“活化石”。在中国，银杏在很
长一段历史中都被广泛应用于中医，用于治疗心血管疾病，提高记忆力等。而在欧洲、美国以及世界各地
也被广泛研究和开发应用，到目前为止，银杏相关的膳食补充剂，仍然被人们所推崇，并且大量应用于各
种药用处方中。
银杏提取物（GBE）为以干燥银杏叶为基础，通过一系列物理分离和提取过程得到的干燥粉末。主要成分
为，以槲皮素（Q）、山奈酚（K）和异鼠李素（I）为代表的银杏黄酮，以及银杏内酯。GBE是现代科学技
术开发出的植物药（属中药）最成功的案例之一。



产品优势

产品规格

产能

/ ADVANTAGES  OF  PRODUCT

/ SPECIFICATION  OF   PRODUCT

/ CAPACITY

具备药厂供应资质，GMP规范化的质量控制，专用生产线每年可为客户提供80T银杏叶提取物成品
We have supplier qualification of pharmaceutical factory and adopts GMP quality management system. 

With the special production line, the company is able to achieve an annual output of 80T.

GINKGO BILOBA EXTRACT银杏叶提取物

调节血管张力促进血液循环

减轻年龄导致的大脑功能衰弱

改善糖尿病

抗氧化

降血脂抑制血小板聚集防止血栓形成

Regulate blood vessel tension and

promote blood circulation

Reduce brain function impairment 

caused by age

Improve diabetes

Anti-oxidation

Anti-hyperlipidemiaInhibit platelet aggregation and 

prevent thrombosis

 药厂供应资质
     可以满足CP、EP、

KP、USP的要求
Supplier qualification 

of pharmaceutical factory

it can meet the requirement 

of CP, EP, KP and USP

低酸水溶性
高端产品品质

Low acid and 

water soluble

百吨级规模化
生产能力

Scale production capacity 

amounting to over 100T

GMP管理质量体系
品质保障

GMP Quality Manage

-ment System to 

guarantee the quality

专业研发团队
定制化产品

Professional R&D 

team to provide 

customized products

MAJOR 
PHYSIOLOGICAL 

ACTIVITY

主要生理活性
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